
From: Rune Kristensen <rfkriste@gmail.com> 
Sent: mandag 25. mai 2020 17.00 
To: RME 
Subject: Høringsuttalelse - Endringer i nettleiestrukturen 
 

Nei takk til deres effekttariff.  

Vi sponser allerede alt for mye til grådige netteiere. Ser dere ønsker å være en driver for 

fordyring for Norges befolkning. Er gjerne med på en spleis, men ikke for utlandske profitører 

som sender overskudd til skatteparadis. Ønsker heller ikke å sponse såkalte datasenter.  

Få heller en mere rettferdig nettleie innad i Norge.  

 

Hvordan skal prisen vises i forbruksøyeblikk? 

 

Vil mye heller gå tilbake til fast forbruk og overforbruk. Da kan jeg i alle fall styre selv.  

 

Mvh 

Rune Kristensen  

9101 Kvaløysletta  

 


